
 

 

 

 

STYRELSEMÖTE 16 januari 2024 
Mötet 17.30 – 20.00, Kansliet, Idrottshuset. 

 

Närvarande:  

Ordförande   Inga-lill Hafström 

Sekreterare  Thina Barbazewski 

Ledamot  Anneli Kempe 

Kassör  Carl-Johan Timén 

Ledamot   Maria Thorsell   

Herrlagstränare Johan Norsåsen  

Herransvarig  August Falk (anslöt till mötet 18:20) 

Damansvarig                       Erika Berggren 

 

Förhinder  Mikael Sundelius 

 
§ 1 Inledning     

Föregående protokoll läggs till handlingarna 

 

§ 2 Rapporter     

Damer 

Erika redovisar nuläget i Damlaget. Inför nästa säsong så har det varit svårt att planera. Några faller bort och 

nya kommer till. Enbart en målvakt i nuläget vilket är problematiskt. Det finns en bra målvakt i F15. Erika 

Götesson som varit med i smålandslaget. Hon får dock inte spela i damlaget ännu på grund av ålder. Troligtvis 

blir det en Div 4 serie nästa säsong. Planen är att arbeta för två nivåer på de olika lagen.  

Herrar 

Johan redovisar nuläget i Herrlaget. Tillräckligt med spelare 25-26 stycken. Svårt att planera när spelarantalet 

varierar mellan träningarna. Från 10-26 stycken. Seriemässigt har det inte gått så bra. Lösningen med att de 

yngre killarna födda 06 tränar med herrarna, har påverkar nivån något men å andra sidan har man gott om folk 

till två lag. Träningarna ser bra ut. Samarbetet med HB78 fungerar i stort sett bra och de tränar en gång i 

veckan tillsammans. 

 

August och Erika ska inventera hur spelarna tänker inför nästa säsong, om de vill fortsätta spela i vilka nivå på 

satsning osv, så vi vet hur det ska anmälas. Även kolla av med ledarstab runt lagen. 

 

 

 



 

 

Ungdom 

Maria och Anneli redovisar nuläget i ungdomsverksamheten. F9/10 har dragit sig ur serien i f10 på helplan 

orsaken är för få spelare. Istället spelar de på 9 åringarnas nivå minihandboll, några överåriga är med och det 

är helt ok enligt förbundet. F8 hjälper till på onsdagsträningen för att höja kvalitén på träningen samt nyttja 

halltiden i Idrottshuset bättre. P9/10 har jobbat med språkbruket. Övriga lag är det lugnt och under kontroll. 

 

Fortfarande finns det att jobba med domare till ungdomsmatcherna, kommunikationen och rutinerna behöver 

sätta sig. 

  

Utvärdering av ledarträffen den 5 december var att den var väldigt bra, dock behöver fler komma på 

ledarsamlingarna, för att information ska nå ut, samt öka gemenskapen mellan lagen och ledarna. 

 

§ 3 Ekonomi 

• Carl-Johan gav en kort rapport om budgeten, det är mindre i utgifter men det kommer inte in 

tillräckligt med pengar. Just nu ligger vi på plus. Förra året låg vi på minus vi denna tidpunkt. 

• Tipspromenaderna har gått bra under hösten. Annandagen är en tipspromenadsdag som inte många 

vet om. Hur gör vi bättre reklam för denna dag? Lägga ut infon på laget.se. 

• Till nästa säsong kommer vi pröva Sportlotten som kommer att säljas i samband med 

tidspromenaderna till en början. Detta kommer stuggruppen få ansvar för. 

• Utärdering av Newbody är att det har varit ok, men det saknas pengar som inte kommit in, Carl- Johan 

kolla upp hur det ser ut och stämmer av med Marco. 

• Vi fortsätter ha två gemensamma försäljningstillfällen, så det förankras väl. Vad som ska säljas är ännu 

inte bestämt. Det finns stort utbud att välja mellan och olika varianter. 

• Herr och dam har fått förfrågan om funktionärsskap på Ironman. August och Erika återkopplar och så 

gör vi en inventering vilka som kan ställa upp. (mitt i sommaren)  

• En långsiktig investeringsplan för stugan görs av Inga-Lill och Carl-Johan samt stuggruppen.  

     

§ 4 Hallbybollen  

Summeringen var att våra uppgifter och åtagande flöt på bra och allt löste sig. Anneli gjorde det mesta av 

förarbetena och det är det som är tuffast då man har kontakt med samtliga lag och förbereder när de ska 

komma osv. Anneli kommer göra en sammanställning av småsaker som framförts och andra synpunkter som 

finns och lämna till Astris Laurin Hallby. 

Brister fanns för domarna i Sandahallen som inte har någonstans att dra sig tillbaka, samt att man efterlyser 

bättre kontakt med vaktmästare till Sandahallen som i regel är stationerad ner i Huskvarna sporthall. 

 

§ 5 Laget.se 

En utbildningsdag för laget.se behövs för alla ledare. Då många funktioner inom laget.se inte används. Inväntar 

Mikael Sundelius till detta. 

 

§ 6 Organisationen  

Maria fick napp i samband med Hallbybollen på en person som kan tänka sig hjälpa till. Ingalill tar kontakt med 

vederbörande. Uppfattningen är att det finns fler krafter, men som vi inte nått.  

Vi behöver jobba vidare med att nå föräldrarna.  

 

§ 7 Nya frågor   

Tina får i uppdrag att förbereda för verksamhetsberättelser som ska in från alla.  

   

§ 8 Övrigt 



 

 

Vi beslutar att styrelsen genom August skickar en hälsning till förolyckade herrspelaren Theo.  

Kommande möten: 31 jan AU möte, obs ändring. 27 feb Styrelsemöte, 12 mar AU möte, 26 mar Styrelsemöte. 

 

§ 9 Avslut 

Mötet avslutas efter 2,5 h. 

 

 

 

 

Underskrift Jönköping 2024-01-16 

________________________ _________________________ 

Sekreterare   Ordförande  

Thina Barbazewski  Ingalill Hafström 

 

 


